
Изјава  Кристиана  Шварц-
Шилинга  високог  представника
за  БиХ  након  састанка  са
министром  Мирсадом  Кебом  на
тему  децертификованих
полицајаца
Министар Кебо и ја смо управо имали конструктиван разговор о
проблему децертификованих полицајаца. Ово је питање које нам
је обојици веома важно и које желимо ријешити.

Једина,  и  искључива  одговорност  за  ово  питање  лежи  на
Уједињеним нацијама. Међународне полицијске снаге УН-а вршиле
су процес цертификовања у Босни и Херцеговини. Дакле, само
Уједињене нације могу поново отворити предмете из те области.

Као земљља чланица УН-а, Босна и Херцеговина може и треба и
даље покретати ово питање пред Савјетом безбједности УН-а.

С обзиром на то да моја Канцеларија нема надлежност у овој
ствари, протести испред ОХР-а неће имати никаквог утицаја.

Ја сам лобирао и наставићу да лобирам за рјешење. Представници
ОХР/ЕУСР-а  су  током  љета  одржали  неколико  састанака  са
Секретаријатом УН-а у Њујорку како би се дошло до начина за
обављање  ревизије  у  складу  са  препорукама  Венецијанске
комисије, уз логистичку подршку ОХР/ЕУСР-а, Полицијске мисије
ЕУ и органа Босне и Херцеговине.

ОХР/ЕУСР  и  Министарство  за  људска  права  и  избјеглице,  са
министром Кебом на челу, су такође у Групи за координацију
Секретаријата УН-а осигурали додатне информације о предметима,
као подршку аргументима за спровођење процеса ревизије.

https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%ba%d1%80%d0%b8%d1%81%d1%82%d0%b8%d0%b0%d0%bd%d0%b0-%d1%88%d0%b2%d0%b0%d1%80%d1%86-%d1%88%d0%b8%d0%bb%d0%b8%d0%bd%d0%b3%d0%b0-%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba/
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https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%ba%d1%80%d0%b8%d1%81%d1%82%d0%b8%d0%b0%d0%bd%d0%b0-%d1%88%d0%b2%d0%b0%d1%80%d1%86-%d1%88%d0%b8%d0%bb%d0%b8%d0%bd%d0%b3%d0%b0-%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba/
https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%ba%d1%80%d0%b8%d1%81%d1%82%d0%b8%d0%b0%d0%bd%d0%b0-%d1%88%d0%b2%d0%b0%d1%80%d1%86-%d1%88%d0%b8%d0%bb%d0%b8%d0%bd%d0%b3%d0%b0-%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba/
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Ја разумијем нестрпљење децертификованих полицајаца. И заједно
са министром Кебом, ми ћемо наставити радити на увјеравању
Уједињених нација да нађу праведно рјешење.


